

NEDERLANDSE VERSIE

Vooroverlegvergadering FR

FR, 28-02-2024, 12:07 - 14:15 , A2.09

Aanwezig: Merlijn Veltman (voorzitter), Jesse Kuijt (vice-voorzitter), Letty ten Harkel (secretaris), Maia Casna, Sonia Leffel (aanwezig tot 12:54), Tristan Hoekema

Notulist: Thijs Karens (Online)

Opening en vaststelling van de agenda

Veltman opent de vergadering om 12:07 en de agenda wordt vastgesteld.

Concept agenda FC/FB

Communicatie

Ten Harkel stelde haar idee voor om FR-leden te interviewen. Er moet een afspraak worden gemaakt met Marten Jesse.

Centraal in het interview staan de recente prestaties van de FC en het vestigen van de aandacht op de komende verkiezingen in april.

Hoekema stelt voor om de verkiezing aan te kondigen in de FdA nieuwsbrief, om studenten zo goed mogelijk op de hoogte te stellen van de aanstaande verkiezingen.

De FR streeft ernaar hun interview te publiceren voor de volgende vergadering van de FR in maart.

Voortgangsverslag: Externe projecten

Kuijt deelt de uitkomsten van zijn gesprek met studieadviseur Tinbergen over gezondheids- en veiligheidsvoorschriften voor externe veldwerkprojecten.

De FdA en FC zijn zich bewust van de aanwezigheid van een aantal problematische externe veldwerkprojecten waarbij de veiligheid van studenten niet gegarandeerd kan/kon worden.

De onlangs gepubliceerde richtlijnen voor gezondheids- en veiligheidsvoorschriften voor veldwerk zijn alleen van toepassing op interne gereguleerde projecten. Hierdoor is er geen regelgeving voor extern georganiseerde veldwerkprojecten.

Centraal in de uitkomst van de discussie van Kuijt en Tinbergen staat het belang van preventie. Problematische veldscholen mogen niet langer gepromoot worden door de FdA.

Studenten moeten op de hoogte zijn van de beschikbare contactpunten voor, tijdens of na veldprojecten. Een voorgestelde oplossing is het implementeren van een geanoniseerd formulier dat studenten kunnen invullen na het ervaren van gezondheids- of veiligheidsovertredingen tijdens zowel interne als externe veldprojecten.

Ten Harkel stelt voor om studenten extra bewust te maken van mogelijke gezondheids- en veiligheidsrisico's door een tabblad toe te voegen op Brightspace. Dit tabblad moet extra veiligheidsinformatie geven over externe projecten, om te voorkomen dat studenten mogelijk deelnemen aan problematische veldwerkprojecten.

Over onderwijs

Reflectie op bijeenkomst met Anouk (studentenklachten): studenten zijn in het bijzonder ontevreden over het huidige bio-archeologie programma. Het programma wordt volgend jaar aangepast conform de vele klachten die dit jaar zijn ontvangen.

Casna stelt dat er een structureel probleem is met de manier waarop het bioarcheologie-programma momenteel wordt uitgevoerd. Met name pre-masterstudenten krijgen dermate weinig begeleiding.

Ten Harkel voegt toe dat sommige klachten niet door de FC kunnen worden behandeld, bijvoorbeeld de grote hoeveelheid studenten die deelnemen aan bio-archeologie cursussen. Meer transparantie van de FdA over deze problematiek naar de studenten zou bevorderlijk zijn, wat Hoekema beaamt.

De FR wil met Marten Jesse een effectievere manier bespreken om toekomstige veranderingen in het FdA-beleid, die van invloed zijn op studenten, te delen met studenten. Een idee is om een korte samenvatting van beleidswijzigingen toe te voegen aan de nieuwsbrief van de FdA.

Casna stelt dat sommige cursussen geen syllabus hebben, wat door de FR als zeer problematisch wordt beschouwd. Casna beweert dat er gevallen zijn gemeld waarin geen college Thema's of weeklezingen werden aangekondigd op Brightspace, waardoor de studenten onacceptabel ongeïnformeerd bleven. Syllabi zijn een zeer nuttig instrument voor zowel studenten als docenten. Daarom zouden syllabi verplicht moeten zijn.

Casna voegt eraan toe dat er veel onduidelijkheid bestaat over de beoordeling van opdrachten en examens van studenten. Medewerkers of studenten die betrokken zijn bij het lesgeven in grote modules zouden beter getraind moeten worden in hun didactische vaardigheden.

Veltman stelt dat een van de belangrijkste problemen het veelvuldige gebruik van MC-vragen op examens is. MC-vragen leren studenten niet kritisch na te denken of hun eigen antwoorden te beargumenteren.

Over PhD-vergoedingen

Casna leverde een kritisch document over wijzigingen in het PhD-beleid. Casna had een gesprek met LU Central en zal een brief sturen om te beargumenteren waarom de FC instemmingsrecht moet krijgen bij wijzigingen in het PhD-beleid.

De FR is het er unaniem over eens dat ze een goedkeuringsrecht moeten hebben met betrekking tot de wijzigingen in het beleid voor PhD-vergoedingen.

In het faculteitsreglement staat dat de FR goedkeuringsrecht heeft voor implementaties van maatregelen die van invloed zijn op het onderzoek van afdelingsleden.

Centraal stelt dat promovendi de faculteit 9000 euro per jaar kosten, maar ze zeggen niets over de positieve effecten van PhDers.

12:55, Leffel verlaat de vergadering.

In het bijzonder zijn PhD-studenten die een beurs krijgen kwetsbaar voor veranderingen in het beleid met betrekking tot PhD-vergoedingen.

Promovendi moeten gemotiveerd worden om nominaal af te studeren, dit geldt ook voor bachelor- en masterstudenten. Deze kwestie moet door de FR naar voren worden gebracht in hun kritiek op de wijzigingen in het PhD-beleid.

De FR wil meer duidelijkheid over het financiële overzicht geleverd in de bijbehorende documenten.

Het ontwerp van het FB over het beleid inzake PhD-vergoedingen wordt door de FR als onvolledig beschouwd.

Over wervingsbeleid UD's/diversiteitsselectiecommissies

De FdA wil meer internationale promovendi aantrekken.

PhD's en postdocs worden volgens Kolen gestuurd om projecten buiten de FdA te zoeken.

De presentatie over het aanwervingsbeleid werd door de FC als vaag beschouwd.

De FdA staat op dit moment niet toe dat PhD's en postdocs lesgeven. PhD's mogen momenteel niet helpen bij het structureren van cursussen, ze mogen alleen gastcolleges geven.

De agenda van Kolen is gericht op het behouden van een frisse stroom van externe promovendi en postdocs om academische stagnatie te voorkomen.

Promovendi en postdocs doen op dit moment geen gedegen onderwijservaring op aan de FdA, terwijl dat volgens de CAO wel zou moeten. Hierdoor hebben de promovendi en postdocs minimale kansen op de arbeidsmarkt, wat in strijd is met de CAO.

De FC wil geïnformeerd worden over hoe het FB tegen deze problematiek aankijkt.

Openingstijden op van Steenis

De buitentoegang voor personeel van Steenis is onlangs ingetrokken. Personeel mag na 19:00 uur het gebouw niet meer in vanwege bepaalde gezondheids- en veiligheidsproblemen, er is geen garantie dat er een baliemedewerker aanwezig zijn. Personeelsleden vinden deze maatregel controversieel.

Kuijt voegt eraan toe dat de FC geen zeggenschap heeft over de openingstijden van het FdA-gebouw.

De FC wil weten of wijzigingen in de openingstijden van van Steenis centraal zijn doorgevoerd.

Casna's vergadering met de Onderzoekscommissie

De onderzoekscommissie heeft haar bezorgdheid geuit over de huidige regels voor het opnemen van vrije tijd, voor het schrijven van onderzoeksbeurzen en onderzoeksvoorstellen. Door de huidige regelgeving moeten professoren in hun vrije tijd beurzen aanvragen. Hierdoor daalt de kwaliteit van de subsidieaanvragen. Kortom, de werkdruk op wetenschappelijk personeel is te hoog. Het onderzoekscommissie is op zoek naar een middenweg met het FB.

Voorheen werd misbruik gemaakt van de vrije tijd die was ingeruimd voor het aanvragen van subsidies.

De FC kan deze discussie niet naar het FB doorschuiven. Het onderzoekscommissie moet zelfstandig handelen naar aanleiding van hun zorgen.

Diverse documenten

De BFR verklaarde dat de financiële situatie van FdA is verbeterd.

Voor onderdeel 'kwaliteitsafspraken' is een budget opgesteld voor extra begeleiding van studenten, hier is geen geld aan uitgegeven.

De FC zal het FB vragen waar dit geld naartoe is gegaan.

Andere zaken

Ten Harkel gaf een update die gerelateerd was aan de onderwijsportefeuille van haarzelf / Leffel, m.n. klachten over de branding van de track wereldarcheologie. Dit wordt breder erkend nu in de afdeling, en een rebranding die meer representatief is voor de werkelijke inhoud van de track ligt op tafel. Bijv: World Archaeology → Comparative Archaeologies

Sluiting van de vergadering

Veltman sluit de vergadering om 14:15 uur.

Te doen lijst/plan van aanpak:

Bijeenkomst met onderwijscommissie moet geregeld worden.

Hoekema: Maak een lijst van punten met betrekking tot het onderdeel communicatie, en zet een afspraak met Marten Jesse op om het geplande interview te bespreken.

De FR zal een formulier opstellen waarmee studenten anoniem hun ervaringen tijdens veldwerk kunnen delen Dit formulier moet besproken worden met de FdA's field unit, neem contact op met Marten Jesse.

Kuijt (en mogelijk ten Harkel) zullen een afspraak maken met de Waal, om een stroomschema te bespreken over gezondheids- en veiligheidsvoorschriften, naast aanvullende ideeën om te voorkomen dat studenten deelnemen aan problematische veldwerkprojecten.

Ten Harkel zal contact opnemen met de onderwijscommissie en voor 25 maart een vergadering regelen waarin onderwerpen over onderwijs besproken kunnen worden.

Casna zal een casus voorbereiden over de ontevredenheid van promovendi over de veranderingen in het collegegeldbeleid voor promovendi. Casna zal haar brief voor 01-03-2024 versturen.

Casna zal contact opnemen met de RC dat de FC momenteel de openingstijden van de FdA onderzoekt en dat de FC de RC graag steunt in hun zorgen.

ENGLISH VERSION

Pre-consultation meeting FC

FC, 28-02-2024, 12:07 – 14:15 , A2.09

Present: Merlijn Veltman (chair), Jesse Kuijt (vice-chair), Letty ten Harkel (secretary), Maia Casna, Sonia Leffel (present until 12:54), Tristan Hoekema

Note-taker: Thijs Karens (Online)

Opening and setting of the agenda

Veltman opened the meeting at 12:07 and the agenda was set.

Draft agenda FC/FB

Communications

Ten Harkel proposed her idea for an interview of FC members. A meeting needs to set up with Marten Jesse.

Central topics for the interview are the recent achievements of the FC alongside drawing attention towards the upcoming elections in April.

Hoekema proposes for the election to announced in the FdA newsletter, to increase publicity of the election for the students.

The FC aims to have their interview published before the FC's next meeting in March.

Progress report: External projects

Kuijt shares the outcomes on his meeting with study advisor Tinbergen, concerning health and safety regulations for external fieldwork projects.

The FdA and FC are aware of the presence of a number of problematic external fieldwork projects for which the safety of students could not be guaranteed.

The newly published guidelines on health and safety regulations for fieldwork only apply to internal projects. This leaves a void in regulations for externally organised fieldwork projects.

Central to the outcome of Kuijt's and Tinbergen's discussion is the importance of prevention. Problematic fieldschools should not be promoted by the FdA.

Students should be aware of the available points of contact before, during, or after field projects. A proposed solution is the implementation of an anonymised form which students can fill in after experiencing health or safety violations during both internal, and external field projects.

Ten Harkel proposes to raise extra awareness for potential health and safety risks through the addition of a tab on Brightspace. This tab should provide extra safety information on external projects, to prevent students from possibly joining problematic fieldwork projects.

On education

Reflection on meeting with Anouk (student complaints): current bio-archaeology program in particular dissatisfied students. The program will be changed next year conform many complaints received this year.

Casna states that there is a structural problem with how the bio-archaeology program is carried out, currently. In particular, pre-master students are thrown into the deep.

Ten Harkel adds that some complaints raised cannot be dealt with by the FC, for instance the large quantity of students participating in bio-archaeology courses. More transparency on such issues from the FdA towards the students would be fair, to which Hoekema concurs.

The FC aims to discuss with Marten Jesse more effective means of sharing future changes in FdA policy that influence students. One idea is the addition of a brief summary on policy changes to the FdA's newsletter.

Casna postulates that some courses do not provide a syllabus, which is deemed as highly problematic by the FC. Casna claims cases have been reported in which no class themes nor weeks readings were announced on Brightspace, leaving the students problematically uninformed. Syllabi are a very useful instrument for both students and teachers. Therefore syllabi should be mandatory.

Casna adds there is much ambiguity in the grading of student assignments and exams. Staff or students involved in the teaching of large modules should be better trained in their didactic skills.

Veltman states one of the main issues is the frequent use of MC questions on exams. MC questions do not teach students to think critically or argue their own answers.

On PhD fees

Casna delivered a critical document discussing changes made in PhD fee policies. Casna had a meeting with LU Central and will send a letter to argue why the FC should receive a right of approval/consent in changes made to PhD fee policies.

The FC unanimously agrees upon the fact that they should have a right of approval/consent to the changes made in PhD fee policies.

Faculty regulations states that the FC has right of approval for implementations of measures that impact research of department members.

Central states that PhDs cost the faculty 9000 Euros a year, but they do not state any positives PhDs bring to the table.

12:55, Leffel leaves the meeting.

PhD students enrolled as scholarships are vulnerable to changes in policy on PhD fees in particular.

PhD should be motivated to graduate nominally, also applies for bachelor and master students. This issue should be brought forward by the FC in their critiques on the PhD fee policy changes.

The FC requires more clarity on the financial overview presented in the adhering documents.

The draft sent by the FB on PhD fee policies is deemed incomplete by the FC.

On recruitment policy UD's/diversity selection committees

The FdA wants to attract more international PhD students.

PhDs and postdocs are steered to look for projects external to the FdA, according to Kolen.

The presentation on recruitment policy regarded as vague by FC.

The FdA does not allow PhDs and postdocs to teach at the moment. PhDs are currently not allowed to assist in structuring courses, they are only allowed to give guest lectures.

Kolen's agenda is set on maintaining a fresh stream of external PhDs and postdocs perspectives to prevent academic stagnation.

PhDs and postdocs do not attain thorough teaching experience at the FdA in this moment, though the CAO states that they should. Therefore the PhDs and postdocs have minimized chances on the job market, which is in conflict with the CAO.

The FC wants to be informed on how the FB views these issues.

On van Steenis opening hours

The van Steenis out of hour access has recently been revoked for staff. Staff is not allowed in the building after 19:00 due to certain health and safety concerns, as there can be no guarantee that a desk staff member is present during these times. Staff members find these measures to be controversial.

Kuijt adds that the FC has no say in the opening hours of the FdA building.

The FC wishes to know whether changes in opening hours of van Steenis have been made centrally.

Casna's meeting with the Research Committee

The research committee has raised concerns on current regulations for taking time off, for writing research grants and research proposals. Professors need to apply for grants in their free time due to the current set of regulations. Consequently, the quality of grant applications decreases. In short, the workload on academic staff is too high. The RC is looking to find common ground with the FB.

Previously free time gifted for applying for grants has been abused.

The FC cannot take this discussion forwards to the FB. The RC should act upon their concerns.

Miscellaneous documents

The BFR stated that the FdA's financial situation has improved.

For *kwaliteitsafspraken* a budget was established for the extra supervision and guidance of students, no money was spent on this.

The FC will ask the FB where this money went to.

Any other business

Ten Harkel gave an update that is related to the education portfolio of herself and Leffel, namely re. complaints concerning the branding of the world archaeology track. This is now more widely acknowledged within the degree track, and the possibility to rebrand World Archaeology into something more representative of the actual contents of the track is on the table.

E.g.: World Archaeology → Comparative Archaeologies.

Closing of the meeting

Veltman closes the meeting at 14:15.

To do list/plan of approach:

Meeting with education's committee

Hoekema: Make a list of issues concerning communications and set up a meeting with Marten Jesse to discuss the planned interview.

Set up a form to implement by which students can anonymously share their experiences during fieldwork, discuss this form with the FdA's field unit, contact Marten Jesse.

Kuijt (and potentially ten Harkel) will set up a meeting with de Waal, to discuss a flowchart on health and safety regulations, alongside additional ideas for the prevention of students joining problematic fieldwork projects.

Ten Harkel will contact the education's committee and set up a meeting before the 25th of March in which issues discussed on education are central.

Casna will prepare a case on dissatisfaction of PhD students concerned with changes in PhD fee policy. Casna will send her letter by 01-03-2024.

Casna will contact the RC that the FC is currently investigating the FdA opening hours, and that the FC is happy to support the RC in their concerns.